
Spoštovani, 

 

v nadaljevanju vam posredujemo naše pripombe na nameravan dvig 

vrednosti točke, kot sledi: 

 

 

AKOS opozarjamo, da dvig vrednosti točke za opravljanje 

storitev na 

podlagi obvestila ter za uporabo radijskih frekvenc ne 

predstavlja 

primerne rešitve. Navedeni dvig bi namreč nesorazmerno 

obremenil 

manjše operaterje in še posebej MMDS/BWA operaterje, ki že 

sicer 

plačujemo uporabo radijskih frekvenc po nerazumnem ključu. 

Slednji 

namreč ne upošteva, da naše frekvence na urbanih območjih z 

vidka 

končnih uporabnikov niso zanimive, a moramo zanje kljub temu 

plačevati 

tudi na teh območjih, saj frekvence na ruralnih območjih 

samostojno 

niso bile predmet razpisa. 

 

Plačilo na podlagi obvestila in za uporabo radijskih frekvenc 

naj bi 

odražalo stroške, ki jih ima AKOS z regulacijo operaterske 

dejavnosti. 

Ti stroški se v povezavi z dejavnostjo podjetja Ario, d.o.o. v 

letu 

2017 za AKOS zagotovo ne bodo povečali. Družba se s svojim 

poslovnim 

modelom prav tako ne naslanja na regulacijo operaterjev s 

pomembno 

tržno močjo. 

 

Čeprav razumemo, da znesek plačila ne more natančno odražati 

potreb 

vsakega konkretnega operaterja po regulatornih storitvah, pa po 

drugi 

strani ni vdržna situacija, ko se stroški plačil že do sedaj 

nesorazmerno obremenjenih majhnih operaterjev, usmerjenih 

izključno v 

pokrivanje podeželja, nesorazmeno povečujejo kljub stagnaciji 

ali celo 

zmanjšanju potreb po regulaciji. Glede na to predlagamo, da 

AKOS bodisi 

opusti povišanje vrednosti točke za obvestilo in radijske 

frekvence, 

bodisi nemudoma, še pred uveljavitvijo obravnavanega predloga, 

spremeni 



dosedanjo nesorazmeno forumulo za pokrivanje urbanih območjih z 

MMDS/BWA frekvencami, ki v teh okoljih nimajo komercialne 

uporabe in 

posledično tudi ne komercialne vrednosti. 

 

V upanju, da boste našo pripombo upoštevali, vas lepo 

pozdravljamo. 

 

 

Milan Perko 

direktor 

 

Ario, d.o.o. 


